

Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling:

Dato	4.6.2025	Deltagere	
-------------	----------	------------------	--

Emne	Uddybning af emnet/beslutning	Ansvarlig
Bygningsgennemgang	Vi har haft møde med Peter Møller og Knud Worre fra Domi Bolig. Vi kunne i fællesskab konstatere, at vores bygninger ser ganske gode ud. Der er enkelte mørtelfuger der skal skiftes. Ellers ikke noget.	
Ansøgning om handicapskilt	Vi har fået en ansøgning om et handicapskilt. Vi har talt med Stina fra Driftsafdelingen, og der bliver sat et op ved parkeringspladsen oppe ved Ajstrupvej.	
Montering af røgalarm	Det er blevet besluttet, at ALLE boliger i Domi Bolig skal have monteret en røgalarm. Nærmere info følger.	
Vores afdelingsmøde	Afdelingsmødet afholdes den 9.9.2025 i Mallinggårdsvej Fælleshus. Der kommer mere info.	
Driftsafdelingen	Driftsafdelingen har været rundt og kigge i vores bede og ved hækkene. Det ser ganske godt ud.	